
Emoþii pentru viitorii medici

Lista
absolvenþilor 
de la „Ovidius”
înscriºi în 
cursa pentru
rezidenþiat

Ieri, Ministerul Sãnãtãþii a organizat
concurs de intrare în rezidenþiat pe post
ºi rezidenþiat pe loc în domeniile
Medicinã, Medicinã dentarã ºi Farmacie.
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Platformã electoralã:
Dragoste fãrã bariere politice în
cabina de vot
Ionuþ ZAGONEANU
ionut.zagoneanu@ziuact.ro

Cu chiu, cu vai, mai din timp pentru unii,
mai cu întârziere pentru alþii, campania
electoralã a început. Dar, peste tot, în
þarã domneºte o apatie care ar putea 
sã-i îngrijoreze pe politicienii dornici sã
se afirme în Parlamentul României. 

EDITORIAL
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Tehnologie de vârf, implementatã 
de RAJA, la Cobadin ....................... 5

În cursul zilei de vineri, reprezentanþii SC RAJA SA
au prezentat unei delegaþii din Bulgaria sistemul
informatic, de tip SCADA, care va fi implementat
în toate judeþele în care firma activeazã. 

LUNI,
26 NOIEMBRIE 2012

preþ: 1 leu

Primii fulgi de nea, la Gãlbiori 

Poliþia dã sfaturi,
dar ºi amenzi. Ce
trebuie sã faci
pentru a scãpa de
probleme

Amenda este de la 9 la 20 de puncte de
amendã, respectiv între 630 ºi 1.400 de lei, iar
sancþiunea contravenþionalã este însoþitã ºi de
mãsura reþinerii certificatului de înmatriculare.
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Candidatul PP-DD în Colegiul 8 Camera
Deputaþilor, George Andrei Popescu

„Pãrerile oamenilor
vor fi legile mele”
George Andrei Popescu intrã în cursa parlamentarã
din 9 decembrie în calitate de candidat PP-DD, în
Colegiul 8 Camera Deputaþilor. În vârstã de 28 de ani,
Popescu afirmã cã s-a decis sã candideze pentru cã
„România are nevoie de o nouã clasã politicã onestã,
care sã lupte pentru oameni ºi nu pentru propriile
interese”. În opinia candidatului PP-DD, o nouã clasã
politicã nu poate exista fãrã tineri.

Transparenþã totalã la 
SC RAJA SA

S.C. RAJA S.A., în calitate de Autoritate
Contractantã, organizeazã în data de

27.11.2012, ora 13.00, la Casa de Culturã 
a Sindicatelor Constanþa, Sala Micã, ºedinþa
de deschidere a ofertelor depuse în cadrul

procedurii de achiziþie publicã pentru atribuirea
contractului de execuþie a lucrãrilor:  
„Reabilitare  ºi  extindere  colectoare  

Zona  Centru  
(colectoare  mari  ºi  reþea  menajerã)  

–  localitatea  Constanþa”.

Acest contract face parte din Programului
Operational Sectorial de Mediu Axa 1

„Extinderea si modernizarea sistemelor de apã
ºi apã uzatã” ºi este componentã a Proiectului 

„Reabilitarea ºi modernizarea sistemului 
de alimentare cu apã ºi canalizare în regiunea

Constanþa - Ialomiþa”.
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Candidat în Colegiul 9 Camera Deputaþilor

Gheorghe Slabu se
implicã în ecologizarea
Parcului Tãbãcãrie

Gheorghe Slabu, preºedintele PP-DD Constanþa ºi
candidat la alegerile parlamentare din 9 decembrie în
Colegiul 9 Camera Deputaþilor, participã astãzi, alãturi
de colegii sãi de partid ºi de membrii Organizaþiei de
Tineret, la Sfânta Liturghie de la Biserica Sfântul Mina
din Parcul Tãbãcãrie, acolo unde, ulterior slujbei, se va
implica într-o acþiune de ecologizare a unuia dintre
cele mai mari parcuri din municipiu.
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Tronsonul Cernavodã -
Medgidia din Autostrada
Soarelui (A2) va fi inaugurat,
oficial, conform declaraþiilor lui Marian
Dima, directorul Direcþiei Regionale de
Drumuri ºi Poduri (DRDP), pânã la sfârºitul
acestei luni. Aºadar, cu doar câteva zile
înainte de alegerile parlamentare din 9
decembrie.  Tronsonul  Cernavodã -
Medgidia din A2 a fost inaugurat, iniþial,

pe 20 iulie. Momentul nu a fost
ales întâmplãtor, cãci peste doar

nouã zile a avut loc referendumul pentru
demiterea preºedintelui Traian Bãsescu.
Pe acest tronson s-a circulat însã în regim
de drum naþional, pe o singurã bandã
pe fiecare sens de mers. La inaugurarea
din varã a fost prezentã „crema” USL,
iar aici îi amintim pe premierul Victor
Ponta, ministrul Transporturilor, Ovidiu

Silaghi,  fostul  prefect  al  judeþului
Constanþa, Bogdan Huþucã, dar ºi primarul
Constanþei, Radu Mazãre, ºi preºedintele
Consiliului Judeþean Constanþa (CJC),
Nicuºor Constantinescu. Potrivit celor
spuse la  momentul  inaugurãrii  de
preºedintele CJC, tronsonul Cernavodã
- Medgidia ar fi putut fi finalizat pânã
la sfârºitul lunii august, lucru care însã
nu s-a întâmplat.

UDTTMR ºi-a premiat cei mai buni
profesori din judeþul Constanþa ....... 7

Uniunea Democratã a Tãtarilor Turco-
Musulmani din România (UDTTMR) a organizat,
sâmbãtã, o acþiune dedicatã Zilei Profesorului în
lumea turcã. Evenimentul a reunit peste 150 de
cadre didactice de etnie turcã ºi tãtarã din
judeþul Constanþa.

Presupusã corupþie în porturile ºi vãmile constãnþene 

Curtea Supremã de Justiþie 
a României, dosarul „Portul” ºi cele
ºapte termene .................................. 3

Candidaþii ARD 
în Colegiile 2 
Senat ºi 3 Camera
Deputaþilor

Tãnase Barde 
ºi Tudor
ªerban, în
contact direct
cu oamenii 
din Rariºtea,
satul uitat 
de lume ..... 7

Interviu cu deputatul PNL Mihai Lupu, 
candidat în Colegiul 2

„Am în proiect pentru
urmãtorul mandat ºi
renovarea ambulatoriului
din Spitalul Municipal
Medgidia”
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Marian Dima, directorul DRDP Constanþa

„Tronsonul din A2
Cernavodã - Medgidia 
va fi inaugurat pânã la 

1 decembrie”


